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Kislőd Község Önkormányzat Képviselő-testülete 

8446 Kislőd, Hősök tere 1. 
Tel/Fax: 88/246-001 

Email: kislod@invitel.hu 

Szám: K.108-15/2011. 

J E G Y Z ŐK Ö N Y V  

Készült: Kislőd Község Önkormányzat Képviselő-testületének 2011. december 14-én 17.00 
órakor megtartott közmeghallgatásáról 

Jelen voltak: Somogyi Anna Mária polgármester 
 Marosi Ödön alpolgármester 
 Juhász Ervin 
 Dr. Lóderer Alajos 
 Széplábi Ferenc 
 Üregi Éva önkormányzati képviselők 

Távolmaradt képviselők: 

 Magvas Antal önkormányzati képviselő 

Meghívottak: Dobosi Gergely mb. körjegyző 
Váradi Máténé, a Cigány Kisebbségi Önkormányzat képviselője 
Vidáné Varga Krisztina, a Német Nemzetiségi Önkormányzat Elnöke 

A meghívottak közül megjelent és a napirend tárgyalásánál jelen volt: 

 Dobosi Gergely mb. körjegyző 
Vidáné Varga Krisztina, a Német Nemzetiségi Önkormányzat Elnöke 

A lakosság részéről megjelent 18 fő a mellékelt jelenléti ív szerint. 

Somogyi Anna polgármester köszöntötte a közmeghallgatáson megjelenteket, és a jelenléti ív 
alapján megállapította, hogy a képviselők közül 6 fő megjelent, 1 fő távolmaradt, így a 
testület határozatképes. 

A közmeghallgatást megnyitotta. 

Polgármester javasolta, hogy a képviselő-testület a meghívóban szereplő napirendi javaslatot 
fogadja el. 

A képviselő-testület a polgármester javaslatával egyetértett és 6 szavazattal, 0 
ellenszavazattal, 0 tartózkodás mellett a napirendi javaslatot az alábbiak szerint elfogadta: 
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Napirend: 

1.) Beszámoló az elmúlt év munkájáról. 

 Előadó: Somogyi Anna polgármester 

2.) Közérdekű kérdések, javaslatok. 

NAPIREND TÁRGYALÁSA 

1.) Napirend: Beszámoló az elmúlt év munkájáról. 

Előadó: Somogyi Anna polgármester 

(Az írásbeli anyag a jegyzőkönyv mellékletét képezi.) 

Polgármester a jegyzőkönyv mellékletét képező beszámoló szerint tájékoztatta a Képviselő-
testületet, és a lakosságot az Önkormányzat elmúlt évi munkájáról. 

Kérdés, hozzászólás nem hangzott el, így polgármester javasolta, hogy a Képviselő-testület a 
beszámolót fogadja el. 

A Képviselő-testület a polgármester javaslatával egyetértett, és 6 szavazattal, 0 
ellenszavazattal, 0 tartózkodás mellett elfogadta az Önkormányzat elmúlt évi munkájáról 
szóló beszámolót. 

2.) Napirend: Közérdekű kérdések, javaslatok. 

Polgármester kérte a megjelenteket, hogy amennyiben bárkinek közérdekű kérdése, javaslata 
van, azt mondja el. 

Mozsgainé Horváth Ilona elmondta, hogy a Zrínyi utcában található házuk mellett található 
villanyoszlop nagyon közel van a házukhoz, ezért kérte, hogy lehetőség szerint azt az 
Önkormányzat helyeztesse át. 

Polgármester válaszában elmondta, hogy a villanyoszlopok tulajdonosa az E.on, ezért a kérés 
is az ő hatáskörükbe tartozik. Elmondta, hogy abban tud segíteni, hogy a kérést az E.on felé 
továbbítja. 
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Tóth László elmondta, hogy a Zrínyi utcában található lejáró lépcső egyre jobban repedezik, 
rajta közlekedni már veszélyes. Kérte az Önkormányzatot, hogy lehetőség szerint javíttassa ki 
a hibákat, vagy szüntesse meg az ottani lejárás, míg nem történik baleset. 

Polgármester válaszában elmondta, hogy ismeri a problémát, a lépcső valóban rossz állapotú, 
veszélyes. A következő év költségvetésének függvénye, hogy az Önkormányzat meg tudja-e 
javíttatni a lépcsőt, erre kiemelt figyelmet fordít. Előadta, hogy az Önkormányzat a következő 
évek felújítási kiadásai között nagy arányban fogja szerepeltetni az utak, járdák és lépcsők 
felújítását. 

Kubik László előadta, hogy mostanában éjjelente többször felriad arra, hogy valaki az utcán 
crossmotorral száguld végig az utcákon, amelynek rendkívül nagy hangja van. Elmondta, 
hogy több helyi lakos is jelezte már felé ezt a problémát. Kérdezte, hogy lehet-e ez ellen tenni 
valamit. 

Polgármester válaszában elmondta, hogy az Önkormányzat tudja, hogy ki motorozik 
éjszakánként, és a rendőrségnek is leadta a jelzést, azonban a rendőrség addig nem tud mit 
tenni, amíg nem éri tetten az elkövetőt. 

László Mihály elmondta, hogy két tanúval lehet igazolni, hogy a cselekmény megtörtént, így 
azt javasolja, hogy a feljelentés megtörténtekor állítson két tanút a feljelentő. 

Böőr János javasolta, hogy az Önkormányzat vizsgáltassa felül a településen kihelyezett 
KRESZ táblák helyességét, mert sokat nem lehet látni, illetve néhány nem egyértelmű. 
Javasolta, hogy a településnév táblához tegyenek ki 40-es sebességkorlátozó táblát, mert az az 
egész településre vonatkozna. Véleménye szerint erre azért van szükség, mert sokan nagy 
sebességgel közlekednek a településen. 

Polgármester válaszában elmondta, hogy az 50 km/h sebességnél nagyobb sebességgel 
közlekedők nem fognak lassabban menni azért, mert egy 40-es korlátozó táblát az 
Önkormányzat kihelyeztet a településnév táblához. Probléma továbbá, hogy a 
sebességkorlátozást nem lehet betartatni, mert nincs aki traffipaxozzon, nincs rendőr a 
településen. Minden szabály annyit ér csak, amennyit be lehet belőle tartatni. Ebből szinte 
semmit nem lehet betartatni, így nem lenne értelme a szabályt megalkotni. 

Böőr János elmondta, hogy sok évvel ezelőtt ő volt a helyi önkéntes tűzoltóság parancsnoka. 
Kérdezte, hogy hol vannak jelenleg a megmaradt tűzoltó felszerelések, a 3 db tömlő, kocsi 
fecskendő, kocsi, stb. 

Polgármester válaszában elmondta, hogy a felszerelések a tűzoltó szertárban vannak. 

László Mihály kérdezte, hogy a polgárőrségnek az Önkormányzat tudna-e valamilyen 
helyiséget biztosítani, ahol összegyűlhetnek? 

Polgármester elmondta, hogy a polgárőrségnek van helyisége, a Művelődési Ház 
büféhelyisége lett e célra kijelölve, kulcsuk és riasztó kódjuk is van hozzá, illetve a helyiséget 
rendszeresen használják is. 
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Fejes Gábor iskola igazgató megköszönte a Képviselő-testület egész éves segítségét, 
elmondta, úgy érzi jó az együttműködés az iskola és az önkormányzat között. Előadta, hogy 
az új köznevelési törvény 2013-tól érezteti csak hatását, 2012-ben még együtt tud dolgozni az 
iskola és az önkormányzat. 

Egyéb közérdekű kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 

Egyéb kérdés, hozzászólás nem hangzott el, így polgármester megköszönte figyelmet és a 
közmeghallgatást 18.45 órakor berekesztette. 

K.m.f. 

 Somogyi Anna Dobosi Gergely 
 polgármester mb. körjegyző 


